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Z ČINNOSTI FARMACEUTICKÝCH SPOLEČNOSTÍ

●● Ze zasedání Výboru České
farmaceutické společnosti

Dne 15. října 2008 se konalo na Farmaceutické fakul-
tě UK v Hradci Králové třetí letošní zasedání výboru
České farmaceutické společnosti (ČFS) ČLS JEP. Jedná-
ní vedl předseda ČFS prof. L. Jahodář.

Úvodem předseda zkontroloval jednotlivé body
z minulé schůze výboru ČFS a jejich plnění a projednal
aktuální a vyřešenou korespondencí za poslední období.
Odborným sekcím ČFS bylo uloženo nahlásit do
15. listopadu 2008 termíny akcí jednotlivých sekcí, jako
podklad do kalendáře akcí ČLS JEP pro rok 2009.

V rámci zahraničních aktivit se diskutovalo o účasti
zástupců ČFS na světovém výročním kongresu Meziná-
rodní farmaceutické federace (FIP) 2008 v Basileji, kde
se konalo i setkání a diskuze s výborem FIP o možnosti
pořádání kongresu FIP v roce 2011 v Praze. Výsledek
tohoto jednání bude projednán výborem FIP v listopadu
2008 a potom, nejpozději v lednu 2009, bude výsledek
vybranému pořadateli kongresu FIP 2011 oznámen.
Podle neoficiálních informací zůstali ve výběru dva
uchazeči – pořadatelské město Praha a Dublin.

České farmaceutické společnosti byla pro její interne-
tové stránky prodloužena na další období jejich doména
www.cfs-cls.cz. Výbor ČFS rozhodl, že na těchto strán-
kách bude nyní zveřejněn Zpravodaj ČFS 1/2008
a v tomto roce nebude vydáván v tištěné formě.

Výbor ČFS projednal zprávu Revizní komise o hos-
podaření ČFS a vzal ji na vědomí. Zpráva konstatovala
mírný záporný finanční výsledek v roce 2007.

V souvislosti s odbornými akcemi ČFS byl výbor
informován o úspěšných Lékárenských dnech, které se
konaly 3.–5. října 2008 v Litomyšli a které navštívilo
více než 300 účastníků.

Výbor rovněž konstatoval, že X. sjezd ČFS konaný
16.–17. května 2008 v Olomouci za spolupořadatelství
s firmou Solen, proběhl podle očekávaného schématu
a byl velmi úspěšný.

V otázce ekonomické situace časopisu Česká a slo-
venská farmacie výbor ČFS konstatoval, že prozatím je
hospodaření časopisu v roce 2008 ve ztrátě. Výbor bude
řešit tuto situaci opět při svém prosincovém jednání.

Za účelem uzavření smlouvy se Zdravotními pojišťov-
nami vydala ČFS za poslední 4 měsíce celkem 19 osvěd-
čení tem pracovištím, která lege-artis připravují cytoto-
xická léčiva.

Farmaceutická fakulta UK souhlasí s umístěním
Pamětní desky věnované lékárníkům padlým v 1. světo-
vé válce. Dílo akademického sochaře Č. Sušky bude
instalováno v prostorách vestibulu fakulty. Výbor ČFS
zaštítí celou záležitost smluvně i finančně, detaily domlu-
ví pokladník ČFS s Českou lékařskou společností JEP.

Výbor projednal další organizační záležitosti, přijal
24 nových členů, kteří se od května 2008 do ČFS přihlá-
sili. 

Příští schůze výboru ČFS, rozšířená o předsedy
odborných sekcí se uskuteční 4. prosince 2008 v Lékař-
ském domě v Praze. 

P. Komárek

●● Zasedání Rady EUFEPS
2008

Výroční zasedání Rady Evropské federace pro farma-
ceutické vědy (EUFEPS) se konalo 20. září 2008 v hote-
lu Mons ve slovinské Ljubljani. Uskutečnilo se při příle-
žitosti 7. středoevropského sympozia farmaceutické
technologie (18.–20. září 2008). Jednání se zúčastnilo 17
zástupců reprezentujících národní farmaceutické společ-
nosti, individuální členy EUFEPS, členy Výkonného
výboru EUFEPS a členy některých pracovních skupin.

Jednání zahájil prezident EUFEPS prof. Daan
J. A. Crommelin přivítáním delegátů, pozorovatelů a dal-
ších hostů. Po představení jednotlivých přítomných členů
Rady schválili delegáti zápis a usnesení z minulého zase-
dání Rady EUFEPS konaného 30. září 2007 v Aténách.

Následovala zpráva o členství. V EUFEPS je v sou-
časné době organizováno 24 členských společností z 24
zemí, což představuje více než 20 000 jednotlivců a při-
bližně 450 individuálních členů, což je o málo méně než
před několika lety, ale zahrnuje i členy z mimoevropské-
ho regionu. Novou kategorií jsou členské instituce;
v současné době je to 15 evropských univerzit
a výzkumných ústavů. Pro rozvoj členství má EUFEPS
tříčlenný řídící výbor. Plánované členské karty nebyly
dosud zavedeny. 

Následovala Výroční zpráva o aktivitách EUFEPS,
činnosti Výkonného výboru a jednotlivých komisí a pra-
covních skupin: 

Ve výroční zprávě byl hodnocen Strategický plán
EUFEPS na léta 2006–2010, jehož plnění je právě
v polovině tohoto období. 

Pro období do roku 2010 se musí EUFEPS zaměřit na
4 hlavní oblasti:

• Konsolidovat, vyvíjet a rozšiřovat členství
v EUFEPS pro úspěšné akce EUFEPS a akce zájmových
skupin zapojených v EUFEPS.

• Dále vyvíjet a budovat spoluprací, koordinací a ko-
operací ve výzkumu a politice EUFEPS na různých
úrovních ve farmaceutických vědách lepší, silnější
a pevnější vztahy. 

• Chránit dobré vedení a nadšení pro rozvoj EUFEPS
se zaměřením na vize, poslání, strategie a činnosti této
organizace.
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